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Abstract (en)
[origin: WO8607406A1] A one-piece latch (1) of elastomeric material which is formed to include an elongated lip (6) projecting or depending from
one edge. The lip (6) is constructed so that its inner surface forms a catch which just accommodates a striker bar (3) or plate upon closure of the
latch. The adjacent outer surface of the lip (6) projects in angular relation to the catch portion so as to provide resilient cam action against the striker
bar (3) or panel when the latch is opened or closed. Numerous different latch shapes are disclosed, including "D" shape, (Fig. 3), "C" shape, (Fig.
15), round, (Fig. 14), square, (Fig. 20), polygonal (Fig. 16), and line configurations, (Fig. 22); or a latch of one of the configurations shown can be
readily molded as an integral part into a panel or container, or similar product.

Abstract (fr)
Un loquet (1) formé en une seule pièce en un matériau élastomère comprend un rebord allongé (6) saillant au dessus ou au dessous d'un bord.
La surface intérieure du rebord (6) forme un cliquet qui reçoit une barre (3) ou plaque de contact lorsque le loquet se ferme. La surface extérieure
adjacente du rebord (6) forme un angle par rapport à la partie d'encliquetage de façon à créer un effet élastique de levier sur la barre (3) ou la
plaque de contact lorsque le loquet s'ouvre ou se ferme. Le loquet peut prendre de nombreuses formes, y compris des formes en D (Fig.3), en C
(Fig. 15), circulaires (Fig.14), carrées (Fig.20), polygonales (Fig.16) et droites (Fig.22). Un loquet ayant une des formes illustrées peut être aisément
moulé intégralement dans un panneau ou dans un récipient ou autre objet similaire.
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